



**Vice President
Jörg Mehlhase**

vice-president@ecta .de



ECTA Convention – A complete success & Changes in Board

More than 120 callers and their partners from the fields of Square Dance, Round Dance, Clogging and Contra took part in this year's ECTA Convention from 29th June to 2nd July. Additionally a minilab was held by ROUNDALAB during this event. For this purpose, Sharon & Casey Parker, a member of the executive committee of ROUNDALAB, came from the USA.

The ECTA convention takes place once a year at different locations. The primary purpose of the ECTA convention is leader training and further education. Furthermore it offers plenty of space for discussions and exchange of experience.

Some of the seminar topics were "Basics of Contra Calling", "How to write Choreography" and "Square Dancing Crowd Pleasers". Distributed to the individual divisions, there were seminars for a total of 55 hours. Also some exams were taken and passed as part of the ECTA Education Program (EEP) and in Round Dance and Contra.

ECTA Convention - Ein voller Erfolg & Änderungen im Vorstand

Mehr als 120 Caller und ihre Partner aus den Sparten Square Dance, Round Dance, Clogging und Contra nahmen an der diesjährigen ECTA Convention vom 29. Juni bis zum 2. Juli teil. Im Rahmen dieser Veranstaltung wurde von ROUNDALAB eine Mini-Lab abgehalten. Hierzu waren aus den USA Sharon & Casey Parker, Mitglied im Executive Committee von ROUNDALAB, angereist.

Die ECTA-Convention findet einmal jährlich an unterschiedlichen Orten statt und dient vor allem der Leader Aus- und Weiterbildung. Sie bietet auch viel Platz für Diskussionen und Erfahrungsaustausch untereinander.

Die Seminarthemen reichten von „Basics of Contra Calling“ über „How to write Choreographie“ bis zu „Square Dancing Crowd Pleasers“. Verteilt auf die einzelnen Sparten gab es Seminare über insgesamt 55 Stunden. Aber es wurde nicht nur gelernt sondern es wurden auch Prüfungen als Teil des ECTA Ausbildungsprogramms (EEP) bzw. in den Sparten Round Dance und Contra abgenommen und bestanden.

In addition, the respective department meetings, also known as "Council Meetings", took place within the framework of the convention. On Sunday morning, the Annual General Meeting followed with the election of the Executive Board. The following positions have been new or reelected:

As President:

- **Sönke Wilts** (Michael Franz has not entered the election again.)

As Secretary:

- **Johanna Burger** (Jenny Beyen has not entered the election again, as she's partner of Sönke Wilts.)

As Square Dance Coordinator (reelected):

- **Guido Haas**

As Contra Coordinator (new elected):

- **Gerhard Kamm**

All other board positions will be elected at the Convention next year.

But also the social gathering came not too short. Despite or just because of the many seminars, leaders did not miss the afterparties every night. The highlight was the "Gala Buffet" on Saturday evening. In the "solemn part" many members have been honored for their long-term commitment in their dance

Außerdem fanden im Rahmen der Convention die jeweiligen Abteilungsver-sammlungen, auch bekannt als „Council Meetings“, statt. Am Sonntagvormittag folgte dann die Mitgliederversammlung mit den in diesem Jahr zur Wahl anstehenden Vorstandspositionen.

Neu bzw. wiedergewählt wurden

als President:

- **Sönke Wilts** (Michael Franz ist nicht mehr zur Wahl angetreten)

als Secretary:

- **Johanna Burger** (Jenny Beyen hat als Partnerin von Sönke Wilts auf eine Wiederwahl verzichtet)

als Square Dance Coordinator wieder gewählt wurde:

- **Guido Haas**

als Contra Coordinator :

- **Gerhard Kamm**

Alle anderen Boardpositionen stehen erst an der Convention 2018 zur Wahl.

Aber auch das gesellige Beisammensein kam nicht zu kurz. Trotz oder gerade wegen der vielen Seminare kam man um die abendlichen Afterpartys nicht herum. Der Höhepunkt war dann das „Gala Buffet“ am Samstagabend. Im „feierlichen Teil“ wurden viele Mitglieder für ihr lang-

department. Particularly noteworthy are:

Josefine Haaser, Uwe Krämer Avemarie and Arie Stoffer for 40 years of commitment.

Dave Preskitt has been honored for 50 years of Calling and Teaching in Square Dance.

The entertaining part with the performance of sketches and much, much dancing made the Gala Buffet perfect.

We hope that we'll meet again many leaders or rubbernecks at the next years Convention!

jähriges Engagement in ihrer Tanzsparte ausgezeichnet. Besonders hervorzuheben sind hier:

Josefine Haaser, Uwe Krämer Avemarie und Arie Stoffer für 40 jähriges Engagement.

Besonders geehrt wurde Dave Preskitt für 50 Jahre Calling und Teaching im Square Dance.

Danach folgte der unterhaltsame Teil mit der Aufführung von Sketchen und viel, viel Tanzen.

Wir hoffen, dass wir auch nächstes Jahr wieder jede Menge Leader oder Neugierige auf der ECTA - Convention 2018 treffen werden!